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Protokół Nr 29 /22 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 z dnia 26 stycznia 2022 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji – nieobecny S. Stepaniuk, K. 

Miszczuk (Lista obecności w załączeniu), Wójt Gminy – J. Gołubowski, Sekretarz Gminy – J. 

Chomczuk, B. Masalska – Skarbnik Gminy. Przewodniczenie Komisji przejął Sadowski S., 

który powitał obecnych i przedstawił porządek obrad posiedzenia, do którego nie wniesiono 

uwag. Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad (4 głosy „za”), 

przedstawiający się następująco:  

1. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXV sesję Rady Gminy. 

2. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXV sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 

uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XXXV sesji w dniu 31 stycznia 2022 r. (4 

głosy „za”) dotyczące projektów uchwał w sprawie:  

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej; 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Hajnowskiemu; 

 zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2022;  

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2022-2030; 

 rozpatrzenia petycji; 

 rozpatrzenia skargi; 

 zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Narewka. 

 

Członkowie Komisji przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane 

projekty uchwał.  

 

 zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego – Klubu Przedszkolaka  

w Narewce; 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że uchwała dotyczy 

likwidacji punktu przedszkolnego, w którym może być max. 25 dzieci, a w oddziałach 

przedszkolnych może być większa liczba dzieci.  Komisja przy 3 głosach „za” i 1 

„wstrzymujący się” zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 



 

Dalszych uwag nie zgłaszano i jednogłośnie zaopiniowano projekty uchwał będące 

przedmiotem obrad Komisji. (W załączeniu).  

Do punktu 2-go. Wolne wnioski.  

W wolnych wnioskach zgłaszano: 

Zdanowski A. poddał pod rozwagę pomysł zmiany granic sołectwa Grodzisk w związku ze 

zmniejszająca się ilością mieszkańców i brakiem wyboru sołtysa.  

Łuksza M. wystąpiła z zapytaniem o naprawę dróg zniszczonych przez służby z nich 

korzystające. Wyjaśniono, że podpisane zostały porozumienia w sprawie naprawy dróg, również z 

firmą, która budować będzie mur wzdłuż granicy z Białorusią. Wójt wyjaśnił, że Premier na spotkaniu 

w sprawie Polskiego Ładu zobowiązał się do przywrócenia dróg do stanu pierwotnego.  

Zdanowski A. podkreślił, że drogi gminne są utrzymywane w należytym stanie. Następnie 

poruszano temat naprawy nawierzchni dróg m.in. w stronę Tarnopola do Kuźmy w stronę krzyżyka, 

do przejazdu PKP. Wójt poinformował o zgłoszonym wniosek do Polskiego Ładu od drogi nr 687 do 

Eliaszuk i dzięki temu wykonana zostanie obwodnica miejscowości Lewkowo.  

Podejmowano dyskusję w temacie powstania żłobka na terenie gminy, naprawy nawierzchni 

dróg na terenie gminy tj. . Wójt wyjaśnił, że planowane jest przygotowanie uproszczonych projektów 

przebudowy dróg gminnych tzw. „nawierzchniówek”, dotyczący 18 dróg na terenie gminy i ich 

wykonanie na postawie zgłoszenia. Nie ustalono kolejności realizacji dróg.  

Wójt przedstawił pismo ZDP w Hajnówce w sprawie wsparcia starostwa powiatowego o 

kwotę 150 000,00 zł na zakup materiału tj. emulsji i grysu w celu wykonania nawierzchni drogi 

powiatowej Zabłotczyzna – Lewkowo Nowe przez obszary leśne.  

Poruszano temat budowy oświetlenia na terenie gminy dot. miejscowości Osowe, Tarnopol, 

poddawano pod dyskusję wymianę oświetlenia na LED.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodniczący posiedzenia 

             Stanisław Sadowski 

 


